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Abstract (en)
[origin: WO2016193104A1] The invention relates to an antenna module (ATM) for a vehicle roof (FZD), which antenna module (ATM) has an outer
cover (AUS), which outer cover (AUS) can be or is arranged on top of a vehicle roof (FZD) as the outermost cover of the antenna module (ATM) with
respect to a region (OBE) above the vehicle roof (FZD). The antennas (ANT1, ANT2, ANT3) of the antenna module (ATM) and the circuit boards
(VERL1, VER12, VER13) of the antenna module (ATM) can be and/or are arranged in a region (OBE) above the vehicle roof (FZD) integrated into
the outer cover (OFF) of the antenna module (ATM).

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft ein Antennenmodul (ATM) für ein Fahrzeugdach (FZD), welches Antennenmodul (ATM) eine Außenabdeckung (AUS)
aufweist, welche Außenabdeckung (AUS) über einem Fahrzeugdach (FZD) als in einem Bereich (OBE) oberhalb des Fahrzeugdachs (FZD)
äußerste Abdeckung des Antennenmoduls (ATM) anordenbar oder angeordnet ist,wobei die Antennen (ANT1, ANT2, ANT3) des Antennenmoduls
(ATM) und die Platinen (VERL1, VERL2, VERL3) des Antennenmoduls (ATM) mit der Außenabdeckung (AUS) des Antennenmoduls (ATM)
integriert in einem Bereich (OBE) oberhalb des Fahrzeugdachs (FZD) anordenbar und/oder angeordnet sind.
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